
 
 
 
 
 
De nieuwjaarsboodschap 2022 van Marjan en Mawule aan meneer Kurt De Loor 

  
  
[Marjan]  
Beste meneer De Loor,   
 

We zijn Marjan en Mawule van Welzijnsschakel Karibu. We willen u graag onze beste wensen 
overbrengen voor het nieuwe jaar.   
 

Karibu is een vrijwilligersinitiatief dat gestart is om vluchtelingen een warm welkom te heten, vooral via 
het aanbieden van vrijetijdsactiviteiten. Maar al snel werd duidelijk dat de grootste nood het vinden van 
een woning is. Eens mensen erkend worden, moeten ze het lokaal opvangsinitiatief verlaten.  
 
Maar hier in Anzegem is het niet makkelijk om een woning te vinden. Veel mensen trekken dan toch naar 
de grotere steden. En dat is jammer, want ze hebben hier ondertussen een netwerk opgebouwd en 
moeten dan opnieuw beginnen in een nieuwe stad.  
 
Daarom zijn we gestart met Karibu wonen. We helpen met zoeken naar een woning, zijn tussenschakel 
tussen eigenaar en verhuurder en huren zelf ook enkele panden die we onderverhuren. We blijven 
mensen ook ondersteunen met onze woonbuddy’s.   
 
[Mawule]  
Ik ben Mawule. Ik ben met mijn twee dochters uit Togo naar België gevlucht omdat ik grote problemen 
had. Ik woon drie jaar in België.   
 

Toen ik erkend werd als vluchteling, moest ik zelf een huis vinden. Dat was heel moeilijk. Niemand wilde 
een huis verhuren aan mij. Omdat ik een inkomen van het OCMW had en omdat ik nieuw in België ben. 
Er zijn veel vooroordelen bij verhuurders.     
 

Maar met Karibu heb ik toch een woning kunnen vinden. Een woonbuddy hebben is belangrijk. Ze helpen 
als ik iets niet begrijp. Ze helpen mij ook met moeilijke papieren. Er zijn heel veel moeilijke papieren: 
verzekeringen, inschrijven op adres, …   
 

[Marjan]  
Erkende vluchtelingen hebben veel te maken met discriminatie, omwille van hun afkomst en omdat ze 
een OCWM uitkering hebben. Ze kennen ook de taal nog niet en weten nog niet hoe alles hier werkt in 
België.  
 
Er zijn dan ook veel administratieve struikelblokken. Bijvoorbeeld, de inschrijving voor een sociale 
woning is vaak te hoogdrempelig voor nieuwkomers of mensen die laaggeletterd zijn. Sociale werkers 
hebben vaak niet de ruimte om mensen heel intensief te begeleiden, en dat is wel wat ze nodig hebben.  
 



Op dit moment laten we erkende vluchtelingen te veel aan hun lot over. We zouden hen meer 
ondersteuning moeten bieden om aan een kwalitatieve woning te geraken. We krijgen regelmatig 
aanvragen vanuit Antwerpen, Brussel, … van gezinnen die momenteel in erbarmelijke omstandigheden 
wonen. De situatie is onhoudbaar, er zijn te weinig betaalbare goede woningen beschikbaar.   
 
Als vrijwilligers bieden we graag steun aan nieuwkomers. Maar het is ook heel jammer dat wij onze tijd 
moeten steken in het zoeken naar woningen en administratie. Het is toch de plicht van de overheid om 
te zorgen dat iedereen, en dus ook erkende vluchtelingen, goed en betaalbaar kunnen wonen.   
 
[Mawule]  
Meneer De Loor, u zit in het parlement en bent voorzitter van de commissie wonen. Dat is een 
belangrijke job. U kan zorgen dat iedereen een goed huis heeft. Er zouden meer huizen moeten komen. 
En ook meer hulp voor mensen die nieuw zijn in België.   
We wensen u een gelukkig nieuwjaar. Wij hopen dat u in 2022 veel mensen kan helpen om een goed 
huis te vinden.    
 


